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DECISION 
(Orally) 

 

I. Introduction 

 

[1]  On December 10, 2020, this Court heard two motions and issued an order 

for directions under Rule 62.22 of the Rules of Court. Given the complexity of the appeals, 

and at the request of counsel, I remained seized of the motions and ordered a return date of 

March 2, 2021. 

 

[2]   On that date, counsel for Wood Canada Limited and HB Construction 

Company Ltd. advised they required an extension of time beyond the prescribed period in 

which to file their respondents’ submissions.  

 

[3]   The appeals are to be perfected by April 1, 2021. Under Rule 62.22(1)(e) 

and with the consent of all counsel, the respondents shall have until July 31, 2021, in which 

to file their submissions. 

 
 
 



DÉCISION 
(Oralement) 

 

[Version française]  

 

II. Introduction 

 

[1]  Le 10 décembre 2020, notre Cour a entendu deux motions et rendu une 

ordonnance de directives en vertu de la règle 62.22 des Règles de procédure. Étant donné 

la complexité des appels, et à la demande des avocats, je suis demeurée saisie des motions 

et j’ai ordonné qu’elles soient entendues le 2 mars 2021. 

 

[2]   Ce jour-là, les avocats de Wood Canada Limited et de HB Construction 

Company Ltd. m’ont informée qu’ils avaient besoin d’une prolongation du délai prescrit 

pour le dépôt de leurs mémoires des intimés.  

 

[3]   Les appels devront être mis en état au plus tard le 1er avril 2021. Au titre de 

la règle 62.22(1)e), et avec le consentement de tous les avocats, les intimés devront déposer 

leurs mémoires au plus tard le 31 juillet 2021. 

 


